
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 

Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel: 268-765 Fax: 889-181 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. május hó 21-én 

(csütörtök) 14.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 

Békési Mihály Tibor képviselő 

Hidvégi Julianna képviselő 

Puju János Zoltán képviselő 

Szabó László képviselő 

Váradi Mária képviselő 

  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Szabó Tibor aljegyző 

Dr. Bede Sándor rendőr alezredes rendőrkapitány 

Baku Zoltán törzszászlós 

Pujuné Deme Anita Eszter, a Dobozi Mesekert Óvoda vezetője 

Orodán Mária a Bölcsőde vezetője 

Nagy Istvánné, a Dobozi Általános Iskola igazgatóhelyettese 

Dézsi Ferenc, a Víziközmű Társulat elnöke 

Hursán Dominika védőnő 

Szabó Anikó védőnő 

Megyeri Lajos községgazda 

Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 

Szabályzata szerint 

 

Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 

megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. Hidvégi Julianna 

képviselő később csatlakozik az üléshez. A napirendre a kiküldött meghívó szerint 

teszek javaslatot. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata a napirenddel 

kapcsolatban? 

 

Kérdése, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 

kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 

 

A polgármester ezt követően a Képviselő-testület rendkívüli nyílt, illetve zárt 

ülésének napirendjére a következő javaslatot tette:  
 

Nyílt ülés: 
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1.) Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

2.) Jelentés a lejárt idejű határozatokról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

3.) Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről 

  Előadó: a Békéscsabai Rendőrkapitányság vezetője 

 

4.) Tájékoztató a Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi tevékenységéről 

  Előadó: a polgárőr egyesület elnöke 

 

5.) A Dobozi Gondozási Központ Házi Segítségnyújtás ellátotti létszámának emelése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

6.) Az Alföldvíz Zrt. 2015. május 29. napi közgyűlése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

7.) Döntés a Doboz-szanazugi köteles komp felújítására benyújtandó pályázatról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

8.) Döntés a szennyvíz pótmunka műszaki ellenőri feladatainak ellátásáról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

9.) Döntés a gyermekétkeztetés feltételeit javító fejlesztések támogatására benyújtandó 

pályázatról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

10.) A Dobozi Mesekert Óvoda indítható csoportok számának meghatározása, 

maximális csoportlétszám túllépésének engedélyezése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

11.) A Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. mérleg beszámolója 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 

12.) Döntés a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos beszerzésről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 

13.) Jelentés Doboz-Szanazug üdülőhely helyzetéről és felkészülés a 2015. évi 

feladatokra 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 

14.) Bejelentések 

 

15.) Kérdések, interpellációk 

 

Zárt ülés: 
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1.) Köztemetés iránti kérelmek elbírálása 

Előadó: Szabó László, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának elnöke 

 

2.) Sztojka Ibolya pénzintézeti tevékenységnek nem minősülő kamatmentes kölcsön 

formájában nyújtható települési támogatás iránti kérelme 

Előadó: Szabó László, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságának elnöke 
 

3.) Bejelentések 

 

4.) Kérdések, interpellációk 

 

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselő 6 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 

a napirendi javaslatot elfogadta. 

 

Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 

Az I. napirendi pont tárgya: Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Köves Mihály polgármester: A két ülés között eltelt időről a következők szerint 

szeretnék tájékoztatást adni: 

Április 24-én Békéscsabán, a Rendőrség Napja alkalmából tartott ünnepségen vettem 

részt, ahol Baku Zoltán törzszászlóst a dobozi KMB csoport vezetőjét tüntette ki az 

önkormányzat. Ugyan ezen a napon, a szennyvíz kooperáción is részt vettem az 

alpolgármester asszonnyal. 

 

27-én a békési székhelyű Szent Lázár Alapítvány képviselőivel tartottunk 

megbeszélést. Munka lehetőséget keresve a dobozi megváltozott munkaképességű 

személyeknek.  

 

Április 29-én az Alföldvíz Zrt.-nél szakmai napot szerveztek, ahol az ivóvízellátás és 

szennyvíz aktuális kérdéseiről tárgyaltunk. 

 

Május 8-án szennyvíz kooperációs megbeszélésen vettem részt. 

 

Május 12-én Budapesten, a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumban a szennyvíz projekt 

támogatási szerződés módosítását írtam alá, amely a finanszírozási rendszer változását 

tartalmazza. Így az eddigi szállítói finanszírozás közvetlen finanszírozássá alakult át és 

ennek eredményeképpen 923.151.275 Ft összegű támogatást utalt át a minisztérium az 

önkormányzat számlájára. Mely összegből a mérnökszervezet által is jóváhagyott 

igazolt számlákat kell majd közvetlenül a kivitelezőnek, a fővállalkozó cégnek átutalni. 

Jelenleg két kifizetetlen számlája van az önkormányzatnak, amelynek az összege 

mintegy 110 millió forint, ezek még a mérnökszervezet jóváhagyására várnak. 

 

Május 15-én a TeSzedd! szemétszedési akcióra került sor, amelyet sikeresnek 

értékelek. Ezúton szeretném megköszönni a szervezésben közreműködő minden 

személynek a munkáját és a résztvevőknek is azt, hogy időt és fáradságot nem kímélve 

részt vettek ebben a környezettisztasági akcióban. 
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18-án Aratóné Vágner Margit alpolgármester asszony a Békés Manifest Kft. 

közgyűlésén vett részt.  

Ezen a napon a szennyvíztisztító telepről a tisztított szennyvíz elvezető csatornája 

helyszíni bejárásán voltam. A bejárásnak az indoka az volt, hogy a kivitelezők 

problémákat jeleztek, vannak olyan átereszek, amelyek be vannak szakadva, illetve a 

csatorna kotrása és tisztítása is aktuális. 

 

Május 21-én az Alföldvíz Zrt. igazgatójával és a divízió vezetővel tárgyaltunk, ahol az 

elkészült szennyvíz csatornahálózat működtetéséről eset szó. 

 

Én a két ülés között történtekről ennyiben kívántam tájékoztatást adni. 

 

A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 

Az II. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt idejű határozatokról  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

Szabó Tibor aljegyző 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: Nem kívánom a jelentésben leírtakat kiegészíteni. 

 
A jelentést megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem elnök asszonyt, 

hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a 

jelentést megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 

más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 

jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselőből 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 

– a következő határozatot hozta: 

 

46/2015. (V.21) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 

jegyzőkönyv mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 
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A III. napirendi pont tárgyalása: 
 

A III. napirendi pont tárgya: Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről 

A napirend előadó: a Békéscsabai Rendőrkapitányság vezetője 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Én 

átadnám a szót a beszámoló készítőjének, amennyiben szóbeli kiegészítése van. 

 

Dr. Bede Sándor rendőr alezredes rendőrkapitány: Köszönöm szépen! Tisztelt 

polgármester úr, képviselő-testület! Szóbeli kiegészítésem azzal kezdeném, hogy 2014. 

november 4-i hatállyal a Rendőrkapitányság vezetésében változás állt be.  Dr. Hajdú 

Antal rendőr ezredes nyugdíj előtti rendelkezési állományba vonult és ettől az 

időponttól kezdve látom el a Békéscsabai Rendőrkapitányság vezetését. 

A tavalyi évben a rendőrség előtt, mint legfőbb célkitűzés között volt a választások 

rendjének a lebonyolítása. Illetve a közterületi jelenlét fokozása. Ezzel összefüggésben 

a rendőrség sok programot és intézkedést tett meg. 2014. július 01-jétől bevezetésre 

került a 19/24-es program, melynek keretében a település vonatkozásában biztosítjuk a 

folyamatos rendőri jelenlétet. Doboz települése tekintetében azt jelenti, hogy naponta 

visszatérő szolgálatot teljesítünk. Egy öt fős kmb csoport látja el a szolgálatot, mellette 

még Békéscsaba-Gerla városrészen is. A Békéscsabai Rendőrkapitányság és a Békés 

Megyei Rendőr-főkapitányság szolgálata is lát el szolgálatot. A körzeti megbízotti 

státuszunkat feltöltöttük.  

Ha a regisztrált bűncselekményeket nézzük, akkor jól látszik, hogy 2013-hoz képest 

növekedés tapasztalható. Viszont ha az öt év átlagát vesszük, akkor ez nem jelent 

nagyon nagy elmozdulást. 21 bűncselekményt követtek el közterületen, nyílván a 

doboziaknak szembe tűnő, viszont az átlaghoz képest nem túl magas. Volt egy 

kerékpárlopás sorozat, aminek egy részét sikert eredményesen felderíteni. 

Megnövekedtek azon típusú bűncselekmények, melyek inkább a négyfal között 

zajlanak. Súlyos vagyon elleni erőszak, vagy egyéb erőszakos bűncselekmény nem 

volt. Volt egy önbíráskodás bűncselekmény, aminek az elkövetőjét rövid időn belül 

elfogtuk és eljárást indítottunk vele szemben.  

A folyamatos visszajelzés alapján és a statisztikai kimutatásunk alapján, én Doboz 

település közbiztonsági helyzetét jónak ítélem meg. Nagy segítségünkre voltak a 

polgárőrök is, amit ezúton is szeretnék megköszönni. Sokat fordítottunk a megelőzési 

tevékenységre, mind baleset-megelőzés, és bűnmegelőzés terén. A baleseti helyzetet 

tekintve összesen 8 személyi sérüléses baleset volt, ebből 5 könnyű és 3 súlyos 

sérüléses volt.  

Azt gondolom, hogy az Önkormányzattal és a civilszervezetekkel a 

Rendőrkapitányságnak jó a kapcsolata. A kmb csoporttal is folyamatos, szoros 

kapcsolat van. A héten is rendeztünk egy bűnmegelőzéses szimulációs gyakorlatot, 

amin leginkább középiskolák vettek részt, és nagy örömmel láttuk, hogy a Dobozi 

Általános Iskola is jelen volt a rendezvényen. Nagyon szépen köszönöm, hogy ilyen 

fontosnak tartják az általános iskolában is a bűn- és baleset-megelőzést. Közel kétezer 
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fiatal vett részt ezen a bemutatón A kábítószer és egyéb pszichoaktív anyagok 

veszélyéről és az ittas állapotban a volán mögé ülve milyen tragikus 

következményekkel járhat, és ezt szimuláltuk. A mentő szolgálat, a tűzoltók, a Jókai 

Színház színészei, illetve a temetkezési vállalat segítségével valósult meg ez a 

rendezvény. 2015. évre is hasonló jellegű célkitűzéseket irányoztunk elő a rendőrség 

számára, a közterületi jelenlét további fokozása, biztosítása, valamint a közterületen 

elkövetett bűncselekmények visszaszorítása. Nagyon szépen köszönöm az 

Önkormányzatnak a segítő munkáját, támogatását és a Rendőrség Napja alkalmából 

átadott elismerést.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen! Én csak meg tudom erősíteni a 

kapitány úr által elmondottakat, hogy valóban nagyon jó és folyamatos az 

együttműködés. 

Elszeretném mondani a véleményem a beszámolóval kapcsolatban, illetve kérdést is 

szeretnék feltenni. A regisztrál bűncselekmények száma 2011-től 2014-re 56%.kal 

csökkent. Úgy gondolom, hogy mivel éves viszonylatban készültek el a statisztikák, 

ezek az adatok nem jelentősek. Ami nagyon pozitív a bűnüldöző munka értékelése 

között, az elmúlt évek legjobb eredményét mutatja a grafikon, amihez én gratulálni 

tudok. A 19/24-es programot nagyon pozitívan értékelem, a lakosság biztonságérzetét 

nagymértékben javítja. Az együttműködés a Polgárőr Egyesület és a rendőrség között 

jó, viszont azt sem kell elhallgatnunk, hogy van mit javítani, itt különösen a közös 

szolgálatra gondolok. 

A kérdésem az a kábítószer-problémával kapcsolatos. Olyan új szerek jelentek meg, 

melyek még a tiltó listán nem szerepelnek, így használatuk nem tiltott, így nincs is 

következménye, egészségügyi sajnos van.  

Illetve a birkáink egy részét eltulajdonították, erről van-e valamilyen tudomása, van-e 

előrehaladás az ügyben? 

Az Önkormányzat részéről, ami segítséget tudunk nyújtani, a kmb iroda jobb 

körülményének biztosítása terén, hogy a festésben, karbantartási munkálatokban 

tudunk segíteni.  

Az általános iskolában, az igazgató úrral is tartom folyamatosan ezen a téren is a 

kapcsolatot, hogy drogmegelőző előadásokat is tarthatnánk, vagy bűnmegelőző 

előadásokat. Majd felvesszük a kapcsolatot, hogy mikor lenne erre lehetőség. Én 

mindenképpen jónak és hasznosnak tartanám. 

 

Dr. Bede Sándor rendőr alezredes rendőrkapitány: A kábítószer-problémával 

kapcsolatosan, valóban egy nagy össztársadalmi probléma. Előrelépés, hogy nagyon 

gyorsan igyekeznek tiltólistára tenni a megjelenő új kábítószereket, pszichoaktív 

anyagokat. A Békéscsabai Rendőrkapitányság a tavalyi évben 5 terjesztővel fejezett be 

eredményesen nyomozást. Új pszichoaktív anyaggal kapcsolatban 4 eljárás van.  

A birkákkal kapcsolatban annyit tudok elmondani, hogy folyamatban van a nyomozás. 

Van egy kör a látókörünkben, több állatlopás is volt a környező településeken. 

Az általános iskola megelőző tevékenységével kapcsolatban nagyon szívesen vesszük, 

hogy ha megkeresnek. Sok esetben szoktunk tartani előadásokat, általános iskolában 

maximum a felsősöknek. Az általános iskolában inkább az agresszióval és az internet 

veszélyeivel kapcsolatban tudunk segíteni. Keressenek bennünket és segítünk! 
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Köves Mihály polgármester: Kérdezem, van-e valakinek kérdése, észrevétele, 

véleménye? 
 

Békési Mihály Tibor képviselő: Munkámból kifolyólag elég sűrűn éjszaka is járom a 

települést. Nagyon dicséretesnek tartom, hogy rendőrökkel sűrűn találkozom. 

Megnyugtató az a tudat, hogy a fokozott rendőri jelenlét biztosított.  

 

Dr. Bede Sándor rendőr alezredes rendőrkapitány: Köszönöm szépen ezt a 

véleményt! Sokszor azt kapjuk, hogy  nincs rendőri jelenlét éjszaka, viszont olyanoktól 

halljuk ezt, akik nem mozdulnak ki ilyenkor. 

 

Nagy Istvánné, Dobozi Általános Iskola igazgatóhelyettese: Szeretném megköszönni 

a felajánlott lehetőséget az iskola nevében! Szeretném megkérdezni, hogy az interneten 

terjedt egy kósza hír, még pedig az, hogy gyerekeket csábítanak be autóba, van-e ennek 

alapja? 

 

Dr. Bede Sándor rendőr alezredes rendőrkapitány: Ez a hír Szarvasról indult el. 

Nem mondom, hogy nem volt esetleg egy olyan szituáció, ami a gyerek számára 

félreérthető volt, viszont itt a megyében nincs semmilyen ilyen jellegű információnk, 

ami ezt alátámasztotta volna.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönjük szépen! Én szeretném megköszönni kapitány 

úrnak, hogy személyes jelenlétével is hozzájárult ahhoz, hogy a rendőrség beszámolója 

teljes körű legyen. Még egyszer köszönöm szépen, hogy itt volt! Jó egészséget 

kívánunk a továbbiakban. 

 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a rendelet-tervezetet 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a bizottságunk a 

napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a 

Képviselő-testületnek. 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 

kérem kézfelnyújtással szavazzon. 

 
 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 
47/2015. (V.21.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

helyi közrend és közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 
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A IV. napirendi pont tárgyalása: 
 

A IV. napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi 

tevékenységéről 

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: Szeretne-e szóbeli kiegészítést tenni! 

 

Szabó János a Dobozi Polgárőr Egyesület elnöke: Nem kívánok szóbeli kiegészítést 

tenni. Amennyiben kérdése lesz valakinek, megpróbálok rá válaszolni. 

 

Köves Mihály polgármester: Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A véleményemet 

szeretném elmondani. Lehetőségem volt a közgyűlésen részt venni, és ott élőszóban is 

meghallgatni a beszámolót. Azt gondolom, hogy a beszámoló mindenre kiterjedt és 

olyan tájékoztatást nyújt, ami az egyesület munkáját teljes mértékben átláthatóvá teszi. 

Nagyon dicséretes, hogy a tagok ezt önként vállalják. Köszönöm szépen a munkájukat! 

 

Békési Mihály Tibor képviselő: Szintén köszönetem szeretném kifejezni az egyesület 

valamennyi tagjának. Ők önként vállalják a munkát és még tagdíjat is fizetnek ezért. 

Köszönjük a munkájukat! 

 

Hidvégi Julianna képviselő: Köszönöm szépen az egyesület munkáját, hiszen minden 

rendezvényünket biztosítják és szeretném megköszönni a körzeti megbízottaknak a 

munkáját is. Nagyon szépen köszönjük, hogy vigyáznak mindenkire!  

 

Szabó László képviselő: Én is szeretném megköszönni a munkájukat! Köszönöm a 

meghívást a közgyűlésre és a finom ebédre is!  

 

Köves Mihály polgármester: Úgy gondolom, hogy a Polgárőr Egyesület az egyik 

legjobban működő civil szervezet Dobozon, ami függ a vezetőség munkájától. Ezért is 

szeretném megköszönni a vezetőség munkáját és persze a tagokét is.   

A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot megtárgyalta, kérem az elnök 

asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét.  

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

48/2015.(V.21.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

A V. napirendi pont tárgyalása: 
 

A V. napirendi pont tárgya: A Dobozi Gondozási Központ Házi Segítségnyújtás 

ellátotti létszámának emelése  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A 2015. évi költségvetés tárgyalásakor elfogadta a 

Képviselő-testület a határozati javaslatok közül azt a pontot is, hogy a szociális 

ellátások területén a házi segítségnyújtás ellátásánál az ellátotti létszámot növelni kell. 

Ennek megfelelően az intézmény elkezdte a szervezőmunkát. Az ellátottak szándékukat 

fejezték ki, hogy a Gondozási Központ keretein belül szeretnék igénybe venni ezt az 

ellátást. Ennek megfelelően a működési engedélyt módosítani kell, a jelenlegi 36 főről 

54 fő ellátotti létszámra módosulna. Körülbelül 3 fővel meg kell emelni a gondozói 

létszámot július 1-jétől határozott időre. A működési engedély módosítás egy komplex 

munkavégzést igényel, ennek az elindítója a határozati javaslat elfogadása. Egy 

jogszabályi módosítás miatt társadalmi gondozók után július 1-jétől nem lehet  

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete 

kezdeményezi a hatósági nyilvántartás adatmódosítását a Békés 

Megyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztályánál a 

Dobozi Gondozási Központ Házi Segítségnyújtás ellátotti létszáma 

vonatkozásában, amely 36-ról 54-re módosul. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 

A VI. napirendi pont tárgya: Az Alföldvíz Zrt. 2015. május 29. napi közgyűlése  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 
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Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a jegyzőkönyv mellékletét 

képező, az ALFÖLDVÍZ Zrt. 2015. május 29. napján tartandó 

rendkívüli közgyűlés meghívójában szereplő napirendi pontok 

határozati javaslatait fogadja el 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

 

A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 

A VII. napirendi pont tárgya: Döntés a Doboz-szanazugi köteles komp felújítására 

benyújtandó pályázatról  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
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Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

 

A VIII. napirendi pont tárgyalása: 
 

A VIII. napirendi pont tárgya: Döntés a szennyvíz pótmunka műszaki ellenőri 

feladatainak ellátásáról  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 



 
 

 

13 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

 

A IX. napirendi pont tárgyalása: 
 

A IX. napirendi pont tárgya: Döntés a gyermekétkeztetés feltételeit javító 

fejlesztések támogatására benyújtandó pályázatról  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 
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követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete pályázatot 

nyújt be a Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 

2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 9. pontja szerinti a 

gyermekétkeztetés feltételeit javító fejlesztések támogatására tárgyú 

pályázati kiírásra a Kossuth tér 5. sz. alatt található önkormányzat által 

üzemeltetett konyha fűtési rendszerének és melegvíz ellátásának 

felújítására, valamint a beruházás összköltsége 50%-a mértékéig 

eszközbeszerzésre. 

Az önkormányzat a pályázati önerő összegét 805.719,- Ft-ot a 2015. évi 

költségvetésben biztosítja. 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

 

 

A X. napirendi pont tárgyalása: 
 

A X. napirendi pont tárgya: A Dobozi Mesekert Óvoda indítható csoportok számának 

meghatározása, maximális csoportlétszám túllépésének engedélyezése  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 
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Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 

Dobozi Polgárőr Egyesület 2014. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

 

 

A XI. napirendi pont tárgyalása: 
 

A XI. napirendi pont tárgya: A Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. mérleg beszámolója  

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
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Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja a 

Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. 2014. évi pénzügyi kimutatását és 

felhatalmazza a polgármestert a szükséges feladatok elvégzésével, 

illetve, hogy a Dobozi Óvár Szolgáltató Kft. ügyvezetője Megyeri 

Lajos részére, egyszeri bruttó 300.000.-Ft – azaz Háromszázezer forint 

– megbízási díjat állapít meg. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 

A XII. napirendi pont tárgyalása: 
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A XII. napirendi pont tárgya: Döntés a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos beszerzésről 

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja a 

Szemp Air Kft. ajánlatát Doboz Nagyközség 2015. évi 

szúnyoggyérítésére vonatkozóan, és felhatalmazza a polgármestert a 

vállalkozói szerződés aláírására. 

 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 
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A XIII. napirendi pont tárgyalása: 
 

A XIII. napirendi pont tárgya: Jelentés Doboz-Szanazug üdülőhely helyzetéről és 

felkészülés a 2015. évi feladatokra 

A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

 

Írásos előterjesztés mellékelve. 

 

Köves Mihály polgármester: A Dobozi Óvár Kft. kizárólag önkormányzati 

tulajdonban áll. Megyeri Lajos ügyvezető úr jelezte, hogy a felügyelő bizottság három 

tagja közül Bádon Miklós Nagy utca 54. szám alatti lakos, az elnöki tisztségről, illetve 

a tagságról le kíván mondani, amit már a tavalyi évben szóban jelzett. A felügyelő 

bizottság másik kettő tagja Szabó István Bem utcai lakos és Szatmári Ferenc Árpád 

utcai lakos. 2015. március 31-én írásba foglalta Bádon Miklós a lemondását. Az alapító 

okirat alapján a vezető tisztségviselők határozatlan időre vannak megbízva, és az 

alapító jogosult dönteni illetve megválasztani a felügyelő bizottság tagjait. A felügyelő 

bizottság így kettőtagúra csökkent. Minden év május 31-ig kell a társaság beszámolóját 

elfogadni, így mindenképpen új elnököt kell választani. A lemondás kézhezvételét 

követően, megkerestem Jassné Dézsi Hajnalkát, hogy elvállalja-e az elnöki tisztséget. 

Ő vállalja, ha a Képviselő-testület is úgy gondolja. Én ezt a javaslatot tenném. 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

38/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja Doboz-

Szanazug üdülőhely helyzetéről és felkészülés a 2015. évi feladatokra című 

jelentést, és felhatalmazza a polgármestert a szükséges feladatok elvégzésével 

 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 
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1.Felhívás a kárpátaljai magyar települések megsegítésére 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

Köves Mihály polgármester: Kaptunk egy levelet a Miniszterelnökség 

Nemzetpolitikai Államtitkárságától, amiben Potápi Árpád János nemzetpolitikáért 

felelős államtitkár úr kéri az önkormányzatok segítségét a kárpátaljai magyarság 

megsegítésére és a segédprogramhoz csatlakozni hívja  az önkormányzatokat. Úgy 

gondolom, hogy a Képviselő-testületnek, ha lehetősége lenne biztosan támogatná a 

rászorult településeket pénzadománnyal. Viszont a költségvetésünk működési 

forráshiánnyal küzd 2015. évben is, és erre való hivatkozással, bár megértve a magyar 

települések nagyon nehéz helyzetét, nem tudok javaslatot tenni arra, hogy támogassuk 

Nemzetpolitikai Államtitkárság kérelmét. 

 

Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a határozati javaslattal 

kapcsolatban?  

 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 

megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elutasította és elutasításra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 

kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 

tartalommal. 

 

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselő 6 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

39/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete testülete a 

2014. évi betakarított kukorica mennyiségéből 320,0 q-t a Dobozi 

Agrár Kft. (5624 Doboz, Vésztői út 12.) részére 3.700,- Ft/q 

egységáron értékesít. A testület felhatalmazza a polgármestert a 

kukorica értékesítésével kapcsolatos intézkedések megtételére. 

Felelős: Köves Mihály polgármester  

Határidő: értelem szerint 

 
 

2.Rákóczi Szövetség levele 
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Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

Köves Mihály polgármester: A Rákóczi Szövetség is hasonlóan adományt gyűjt. Én 

nem szeretném ismételni az előbb elmondottakat. Ugyanaz a javaslatom, tehát 

forráshiányra való hivatkozással nem tudjuk támogatni őket. 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 

megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek.  

 

Köves Mihály polgármester: Aki ezzel egyetért, az kézfelnyújtással szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselő 6 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

40/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 

önkormányzat tulajdonát képező bárányok értékesítéséről szóló 

tájékoztatást elfogadja. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Köves Mihály polgármester 

 

 

3.Vásár 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

Köves Mihály polgármester: A vásárral kapcsolatosan el szeretném mondani, hogy az 

évente kétszer megtartandó országos vásár részeként Dobozon is megrendezésre kerül, 

június és szeptember első hétfőjén. Ezeken a napokon nem kell közterület-használatért, 

illetve helypénzt fizetni senkinek. 

 

4.Dobozi Népművészeti Egyesület kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 

 

Köves Mihály polgármester: Korábban döntött már a Képviselő-testület arról, hogy a 

Dobozi Népművészeti Egyesület a LEADER program 2013-as elnevezésű pályázaton a 

Széchy Emlékháznál hagyományőrző udvar és hozzákapcsolódó építmények 

kialakítására pályázatot nyújtson be. 2.000.000,- Ft-os megelőlegezésről volt szó a 

73/2013. (VI.25.) képviselő-testületi határozatban. A beruházás elkészült és ahhoz, 

hogy a záró kifizetési kérelmet be tudják nyújtani az Egyesületnek szüksége van 

1.069.800,- Ft-ra. Ezt az összegű megelőlegezést kéri az Egyesület az 

Önkormányzattól, melyet a pályázati támogatásból visszafizetne, amint az MVH 

átutalja a támogatást. Erre vonatkozóan készült egy Együttműködési megállapodás is. 

Én támogatom ennek az összegnek az átutalását. 
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A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 

a következő határozatot hozta: 

 

 

42/2015.(IV.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz  Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, 

hogy a május 1-i ünnepségre az önkormányzat tulajdonát képező 

juhok egy részének levágásával biztosít húst. 
 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Köves Mihály polgármester 

 

 

VI. Kérdések: 

 

Balog Lajos Barna vezető lelkipásztor: Valóban csodálatos volt a költségvetés 

felvezetése, még át is láttam az egészet, először amióta idejárok 20 éve. A kintlévőség 

majdnem 50 millió Ft. Mikor keletkezett ez a sok kintlévőség és miből áll ez? 

 

Köves Mihály polgármester: Legnagyobb részt a belvíz kölcsönökből, ez olyan 25 

millió Ft. Illetve az adóhátralékok, a különböző jogcímen biztosított kölcsönök, például 

első lakáshoz jutó kölcsön 

 

Balog Lajos Barna vezető lelkipásztor: Köszönöm szépen! 

 

Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 

hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 15.00 órakor bezárta, és szünet nélkül 

elrendelte a zárt ülést. 

 

 

k.m.f.t. 

 

 

 

 Szabó Tibor Köves Mihály 
 aljegyző polgármester 


